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Appendix H 

Qualified Training Provider (QTP) Program (EvPT-QTP) 

The EvPT-QTP program recognizes training providers offering high-quality educational 

programs related to environmental pollutants. QTPs provide training programs for EvPT 

members to meet their CPD requirements. 

 

1. Eligibility for QTP 

To be eligible for QTP status, the training provider must meet the following criteria: 

• The entity must have valid registration (e.g., registered company, non-profit 

organization, government agency, educational institution). 

• The QTP must offer expertise in training programs related to environmental pollutants 

with certified professional trainers. 

2. Application Process for QTP 

• Submit a completed application form outlining the entity's background, qualifications, 

and proposed training programs. 

• The application must be supported by documentation such as registration certificates, 

trainer CVs, course outlines, and how the training aligns with CPD requirements for 

EvPT members. 

• The application is reviewed and assessed by the EvPT Scientific Committee based on 

the quality and relevance of the proposed training programs. 

• Approved QTP programs are valid for one year, with the possibility of renewal based on 

performance. 

3. Individual CPD Accreditation (EvPT-CPD) 

• CPD activities can be submitted individually through conferences, workshops, online 

courses, events, or community service. 
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• Each CPD request must meet the following criteria: 

o Detailed description of the program's content, objectives, target audience, and 

format (in-person or online). 

o Qualifications and experience of the trainers or instructors delivering the 

program. 

o Course materials or participant resources. 

4. Benefits and Responsibilities 

• EvPT provides a list of approved QTPs on its website, identifying entities that offer high-

quality training on environmental pollutants. 

• EvPT may also partner with QTPs to offer specialized training programs for EvPT 

members to meet their CPD requirements. 
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 EvPTجهات التدريب المعتمدة لدي 

ن التابع لـ نامج  EvPT -QTP) برنامج مقدمي التدريب المؤهلي  ف التر بمقدمي التدريب الذين لديهم برامج تعليمية   يعتر
لتحقيق متطلبات   EvPT لاعضاء تدريب     برامج QTP يقدم  .وتدريبية عالية الجودة ذات صلة بالملوثات البيئية

ي المستمر الخاصة بهم 
  .التطوير المهنن

 
كة والمعتمدة  جهة التدريب الرسميةملاحظة :  بموجب الاتفاقية  crcCARE, Australiaللشبكة هي شر

كة  ن المؤسسة العربية وشر  crcCAREالموقعة بي 
 

   QTPالأهلية للحصول على  .1
ي مقدمو التدريب المهتمون بالحصول على وضعجب أن  ي

 المعايت  التالية:  QTP يستوفن
كة مسجلة لدى السلطة المختصة  •  يجب أن يكون لدى الكيان تسجيل صالح مثل شر

 المنظمات غت  الربحية أو المنظمات غت  الحكومية  •

 مراكز التدريب القائمة على الصناعة •

 المؤسسات التعليمية  •

 الحكومية أو الهيئات العامةالهيئات  •

ي تقديم برامج التدريب حول مواضيع ذات صلة بالملوثات البيئية مع   QTP يجب أن يوفر •
ة فن الختر

ن معتمدين في  ن محتر   .مدربي 

 
  QTP عملية التقديم للحصول على .2

حة   • تقديم نموذج طلب مكتمل يسلط الضوء على خلفية الكيان ومؤهلاته وبرامج التدريب المقتر

 (  3)ملحق 

ن و يجب أن يكون الطلب مدعمًا بالوثائق • ة الذاتية للمدربي  للدورة   CLOمثل شهادة التسجيل والست 

نامج  ي المستمر لتر
 EvPTوكيفية توافق التدريب مع التطوير المهنن

بناءً على جودة وأهمية برامج التدريب   EvPT تتم مراجعة الطلب وتقييمه من قبل اللجنة العلمية لل •

حة  .المقتر
 لمدة عام واحد مع إمكانية التجديد بناءً على الأداء  QTP تمنح الموافقة على برنامج •

 
 EvPT-CPDاعتماد فردي  طلب   .3

من خلال المؤتمرات أو ورش العمل أو الدورات التدريبية   EvPT الفردي إلى CPD يمكن تقديم برنامج  •

نت أو الأحداث أو الخدمة المجتمعية أو الأنشطة ي كل طلب   .(عتر الإنتر
ومع ذلك، يجب أن يستوفن

 المعايت  التالية( 
نت وما إلى ذلك( • نامج وأهدافه والجمهور والشكل )شخصيًا أو عتر الإنتر  .وصف تفصيلىي لمحتوى التر
نامج • ن الذين يقدمون التر ن أو المعلمي  ة المدربي   .مؤهلات وختر
ن  •  .وجود مواد الدورة أو موارد المشاركي 

 
  مزايا ومسؤوليات .4

امج EvPT توفر • ي ككيان معتمد يقدم تدريبًا عالىي الجودة بشأن   QTPs قائمة بتر
ونن على الموقع الإلكتر

 الملوثات البيئيىة  
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اكات مع EvPT قد تقوم  • لتحقيق التطوير   EvPT لتوفت  برامج تدريبية متخصصة لـ QTP بتطوير شر

ي 
 .المستمر الخاص بهمالمهنن
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